
RAPORTTI ALUEEN / LOHKON / TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN 
TOIMINNASTA EDELLISEN HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Alueen / Lohkon / Toimikunnan  / Työryhmän nimi 
IV alueen 1. lohko 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Mauri Koskela  4.2.2022 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.   

Mikä on alueen/lohkon/toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet?  
 Lohkon toiminta ollut kohtalaisen hiljaista. Joulukuun toisena tiistaina osallistuin Haapamäen klubin 
kuukausi-kokoukseen Höyryveturipuistossa. Miellyttävänä asiana voin mainita, että tilaisuudessa otettiin 
vastaan uusi jäsen klubiin. Klubin jäsenten ikärakenne on iäkäs ja kaipaa nuorennusta kuten muutkin klubit. 
 
LC Keuruu on toteuttanut jokavuotisen Keuruun Joulu -lehden valmistamisen ja myynnin. Kuukausikokouksia 
ei ole pidetty kokoontumisrajoituksista johtuen. Hallitus on sen sijaan kokoontunut varovaisuutta noudattaen. 
 
Klubeilla on mietinnässä seuraavan kauden hallitukset. Hallitusten kokoon saaminen ei ole aivan helppoa. 
Ehkä jäsenistön vanhenemisestakin johtuen innokkaita virkailijoita ei ole jonossa hakeutumassa tehtäviin. 
 
Keskustelua on käyty "pienissä piireissä" klubien yhdistämisestä, mutta päätöksiä jouduttaneen odottamaan 
pitkään.  
 
Joskus tuntuu siltä, että klubivirkailijat eivät tiedosta oman tehtävänsä tärkeyttä ja jättävät toisinaan pestinsä 
toisten tehtäväksi. Mielestäni tehtävien tärkeyttä ja arvostusta tulee korostaa klubeissa.  

Mitä asioita alue/lohko/toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 

 


